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Idén harmadszor kerül megrendezésre a Magyar 

Dal Napja. Az ötletgazda Presser Gábor a Csík 

Zenekart kérte fel a főszínpad programjának 

megtervezésére. Mint azt egy lapunkban korábban 

megjelent írásból az olvasók Szabó Attilától 

megtudhatták, a helyszínt illetően a zenekar 

választása Egerre esett. A továbbiakban a város 

még a Magyar Dal Fővárosa címre is eredményesen 

pályázott. 

 

Ezúttal Csík Jánost, az együttes vezetőjét kérdem a nyár történéseiről és a 

szeptember 12-i előkészületekről. 

Aki csak megnézi a honlapotokat, láthatja, hogy nagyon fut az együttes szekere. 

Egymást érik koncertjeitek! Most augusztus közepén beszélgetünk. Melyek voltak 

számotokra a nyár eddigi legemlékezetesebb fellépései és milyen nagyobb 

rendezvény vár még rátok? 

Valóban sok igen érdekes, izgalmas előadásunk volt, és tényleg nem unatkoztunk a 

nyáron. Ezért nem is lehet így kiválasztani, melyik a legemlékezetesebb. Volt olyan 

például a Volt Fesztiválon, mikor nagy meleg volt, és az összegyűlt sokaságot egy 

slaggal locsolták a meleg miatt és népszerűbbnek kellett lennünk, mint a slag, ami 

egyébként sikerült. Volt, hogy hangtechnikai problémák adódtak, például Kecelen, 

amikor már minden beállítás megvolt, és kezünkben a hangszerekkel kezdhettük volna 

a koncertet, de elment az összes áram, fény, hang, minden, de elővettük a sok évvel 

ezelőtti táncházas rutint és akusztikusan játszottunk a közönséghez közel húzódva, 

amit elképesztő tetszéssel fogadtak. Az is előfordult, hogy olyan közönségnek 

játszottunk, akik tényleg nem hallottak, ismertek minket és nagyon visszafogottak 

voltak eleinte, de a végére állva tapsoltak. A legfontosabb koncertek között említhetem 

a Bálványosi Szabadegyetemen adott koncertünket az erdélyi Tusnádfürdőn, a 

SZIGET Világzenei Nagyszínpadán és a többi fesztiválon adott koncertjeinket, de pl. 



Gyulán, augusztus 20-án is egy nagyon sikeres koncertet adtunk nemzeti ünnepünk 

alkalmából. Sokfelé leszünk még, például Szegeden a Szegedi Ifjúsági Napokon, vagy 

Pécsen azon a zenevilágnapi koncerten, ami számomra nagyon fontos és a Pannon 

Filharmonikusokkal játsszunk egy felkérésemre írt zeneművet. 

Tavasszal megjelent első dvd-tek, a Szívest örömEst, mely a dvd mellett cd-t is 

tartalmaz. Milyen a fogadtatása? 

Eddigi fogadtatása igen sikeres, hiszen semmilyen rossz visszajelzésről nem tudok. A 

közönség elégedettségén túl, TV csatornák riportokat készítettek velünk a 

kiadványnak köszönhetően. 

Presser Gábor választása nyilván nem véletlenül esett rátok. Ismer titeket, ezen a 

lemezeteken együtt játsszátok egy számát, s tudtommal lesz még a nyáron közös 

fellépésetek is. Hogyan kezdődött az együttműködésetek és nektek miért esett a 

választásotok Egerre? 

Igazándiból Presser Gáborra egy utazás alkalmával, a mikrobuszban ülve gondoltunk 

először és még nevettünk is ezen, hiszen nem tartottuk valószínűnek, hogy elvállalja 

a közös fellépést, de mégis megtette és jól érezte magát, ezért egy másik műsorra is 

eljött és számíthatunk rá a jövőben is. Ennek köszönhető az egri Magyar Dal Napja 

megrendezése, hiszen a közös munka úgy indult, hogy Szabó Attila felkereste őt 

telefonon, később elmentünk hozzá, próbáltunk együtt és olyan bizalom alakult ki, 

hogy ránk bízta egy helyszín kiválasztását. Attila egri illetősége adta az apropót, hogy 

ott legyen a koncert. 

Kiknek a részvételére lehet számítani, s mit emelnél ki az egri programmal 

kapcsolatban? 

A főszínpadon a tervek szerint Presser Gábor zenés megnyitójával indul a program, 

ahol néhány számban mi is közreműködünk. Ezután Pál Pista bácsi, Ferenczi Gyuri 

barátunk és a Rackajam, a Gajdos zenekar és a Veszelka Kommandó váltják egymást 

a színpadon. Ezután lesz a Csík Zenekar koncertje, majd az estét Lovasi András 

barátunk zenekara, a Kiscsillag zárja. 
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